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Under kommunstyrelsens sammanträde under ärende 20 ”förslag till 
budget 2023” yrkade Sverigedemokraterna på ett antal 
ändringsyrkanden. Då våra yrkanden inte fick gehör reserverar vi oss.


Ekonomin de kommande åren är väldigt osäker. Av den anledningen 
anser vi det vore säkrast att pausa och flytta fram gymnasieskolan 
tills ekonomin är mer stabil. Skulle projektet bli dyrare än väntat eller 
om räntorna går upp ännu mer, är det våra invånare som får betala 
priset.


Ett av våra vallöften under valet har varit att de äldre ska prioriteras 
först. Uppfylls detta har vi inget emot ett nytt kommunhus. Då vi inte 
anser vårt ”krav” uppfylls, stödjer vi inte ett nytt kommunhus för 
tillfället. 


Vi finner det dessutom märkligt att BUN blir kompenserade för ökade 
livsmedelspriser, men inget sådant ser vi i socialnämnden. Det 
innebär att med alliansens budget kan de äldre i kommunen på våra 
äldreboenden vänta sig kraftigt försämrad kvalité på sina måltider 
nästa år. 


Oscar Sedira (SD) 
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